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Inleiding:

Zwerfafval is een toenemend probleem in Gemert-Bakel. Het is slecht voor het milieu en het 
verloedert het landschap. In Gemert-Bakel is een goed initiatief op gang gekomen door de 
vrijwilligers van ‘Schoon Gemert-Bakel’. Er is subsidie beschikbaar. In 2017 is middels een RIN een 
plan van aanpak opgesteld om het zwerfafval aan te pakken. Desondanks ligt overal er nog erg veel 
zwerfafval, zowel in de kernen als het buitengebied.

Vragen:
 Naar aanleiding van de Besluitenlijst Collegevergadering (Niet openbaar) Raad d.d. 8 

december 2020:
o Er wordt subsidie van €30.000 verstrekt aan Senzer. Welke prestatie-afspraken zijn 

hierover met Senzer gemaakt?;
o Er wordt €9.262.50 subsidie toegekend aan bio bottoms voor containertuintjes. Wat 

zijn precies containertuintjes en waar komen deze?;
o Er wordt €25.000 subsidie toegekend aan de Stichting Schoon Gemert-Bakel. Welke 

prestatie-afspraken zijn hierover met de Stichting Schoon Gemert-Bakel gemaakt?
 In 2017 is er via een RIN een plan opgesteld over de aanpak van zwerfafval binnen Gemert-

Bakel . Is er ooit een evaluatie van dit plan van aanpak geweest? Zo ja zijn deze resultaten 
vastgelegd en beschikbaar? Zo nee hoe komt het dat er geen evaluatie heeft 
plaatsgevonden;

 Is bekend hoeveel zwerfafval per jaar verzameld wordt? Zo ja om hoeveel gaat dit?;
 Waar wordt het meeste zwerfval gevonden?;
 Is bekend hoeveel kosten het verwijderen van zwerfafval met zich mee brengt?
 Wat wordt er gedaan om zwerfafval te voorkomen?;
 Hoe vindt handhaving plaats?;
 Zijn er boetes uitgedeeld in verband met het dumpen van afval, zo ja hoeveel?;
 Hoe hoog zijn de boetes van het dumpen van afval:
 Wie ruimt het zwerfafval op?;
 Zijn er nog plannen om het fenomeen zwerfafval aan te pakken?;
 In hoeverre is er samenwerking met de vrijwilligers van Schoon Gemert-Bakel om in de 

preventieve sfeer actie te ondernemen, denk hierbij aan educatie van jeugd, overleg met de 
Dorpsraden/wijkraden, campagne?;

 Hoe kijkt het collega aan tegen dit probleem, welke mogelijkheden ziet zij verder nog en 
waar liggen naar het idee van het college de grootste uitdagingen?



 Is er onderzoek gedaan hoe andere gemeenten, op een succesvolle manie, met dit probleem 
omgaan?


